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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Wykonania znaków poziomych „Recepcja” w ciągu ulicy Sarniej, oraz zajęcia pasa drogi.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w udzielonej odpowiedzi na zapytanie o nr 0003.189.2021r., potwierdził
Pan, że wyraził Pan zgodę na umiejscowienie napisów (znaków poziomych) „Recepcja” w
ciągu ulicy Sarniej.

PYTANIA :
 

1. Jakie przepisy obowiązujące na terenie naszego kraju upoważniają Pana do wydania
takiej  zgody tj.  zezwolenia  na umiejscowienie  na drodze publicznej  znaków poziomych
„Recepcja”?

2.  Czy wydana w tej  sprawie zgoda na umiejscowienie napisów „Recepcja”  była zgodą
pisemną, czy na telefon ( proszę o kopie pisemnej zgody jeżeli była wydana)?

3. Czy inni właściciele obiektów hotelowych otrzymają od Pana zgody (jeżeli się zwrócą) na
umiejscowienie  takich  samych  napisów  „Recepcja”  na  innych  drogach  publicznych
prowadzących do ich obiektów ?

4. Jakie są wnoszone z tego tytułu opłaty za zajęcie pasa drogi do budżetu miasta?

5. Jaką wydał Pan zgodę  i pobierane są z tego tytułu opłaty za zajęcie pasa drogi przy ul.
Sarniej na wysokości nr 21b, część pasa drogi przylegającego do nieruchomości 21b jest
zagospodarowana (posadzona jest roślinność i urządzenie reklamowe) ? 

Grzegorz Kubik
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